2016澳大利亚国际生物科技展将于10月24-27日在墨尔本举行

The AusBiotech 2016 International BioFest has been designated as a major inbound mission for the biotech, medtech and pharmaceutical industries. The program seeks to connect qualified international business organisations with potential Victorian partners, exporters and investors to enable new business opportunities. 
2016澳大利亚国际生物科技展已被定位为针对生物科技，医疗技术，医药行业的重要行业活动。为国际行业组织与维州的出口商，投资商及合作伙伴提供了一个创造新的商机的平台。

AusBiotech's International BioFest 2016, being held in Melbourne, will run from 24-27 October and will be the largest-ever gathering (over 2,000 delegates) in Australian life sciences. The AusBiotech 2016 International BioFest comprises three major conferences coming together in one week in one place as one integrated network: 
2016年澳大利亚国际生物科技展将于10月24-27日在墨尔本举行，将是澳大利亚在生命科技领域最大的盛会（将超过2000名代表出席），将包括3个主要的展会 

​IBS 2016, the 17th International Biotechnology Symposium and Exhibition http://internationalbiofest.org/home/about-biofest 
第17届国际生物科技局专题论坛及展览
​AusBiotech 2016, Australia’s life sciences conference; http://ausbiotechnc.org/ 
2016 澳大利亚生命科学会议
​Australia Biotech Invest 2016, Australia’s life sciences investment and partnering showcase http://australiabiotechinvest.com.au/ 
       澳大利亚生命科学投资及合作展 

The Victorian Government will offer its flagship inbound program the “Victoria Invitation Program” (VIP) to selected delegates attending the AusBiotech 2016 International BioFest. 
维多利亚州政府将为参加2016澳大利亚国际生物科技展的国际机构提供“维州重大邀请活动”的资助。

We would like to work with you to target qualified delegates in the biotech, medtech and pharma sector, prioritising your invitations to companies from whom you would expect a business outcome for this industry. 
我们希望与四川省医药行业协会合作，邀请几家有可能与维州企业合作的生物科技，医疗技术，医药行业的企业参加此次活动

Delegates who will benefit the most from the program will be those looking to engage in the areas of drug discovery and development; clinical trials; cancer; infectious disease; neuroscience; regenerative medicine and medtech. 
参加此次活动最大的收益者将是药品开发，临床试验，癌症，感染性疾病，神经系统科学，再生药品及技术等相关企业，

As a VIP event the AusBiotech 2016 International BioFest Trade Mission is able to offer approved international delegates: 
作为“维州重大邀请活动”，维州政府将为国际客户提供以下资助：

· Complimentary registration to all three BioFest conferences - a special complimentary registration link will be sent to approved delegates 
免除参观所有3项展会的门票 

· Complimentary access, as part of the registration process, to the AusBiotech online business matching program AusPartnering 
免费访问澳大利亚国际生物科技展的在线商务对接内容 

· A program of site visits and seminars outside the conference program that will showcase Victorian medical research and industry sectors
在展会之外的商务考察行程 

· Advice on suggested business meetings and introductions that will align with areas of interest 
根据客户的兴趣安排相关商务会议 

· Exclusive networking events 
尊享商务交流活动 

· Most on-ground transport costs (conference venue to external events - i.e. Victorian Government VIP Dinner and Information Sessions and site visits 
大部分当地交通（展会地点到外部活动地点，如前往维州政府商务交流晚宴，信息介绍会议，商务考察地点等） 

· Most meals as part of the formal program of events 
大部分官方行程期间的餐食 

· Visa support letter
签证支持信函


Invitation process for VIP - AusBiotech 2016 International BioFest Trade Mission 
申请流程：

This year's target regions are China, Europe, India, Japan, Korea, and the United States. 
今年的国际客户主要针对中国，欧洲，印度，日本，韩国，和美国

· Nominations for delegates for the mission will be handled solely through GEMS and Cvent in 2016. 
所有申请的提名只能通过维州政府的网上GEMS系统 

· VGBOs are requested to immediately input proposed delegate details into the GEMS Campaign  by no later than COB Friday 12 August. 
8月12日前，由维州政府海外办公室在GEMS系统中输入提名邀请的企业信息 

· Nominees will be reviewed and approved or rejected by Trade Victoria and Invest Victoria by COB Tuesday 16 August. 
8月16日前，维州政府贸易及投资部门将审核提名的企业 

· An emailed invitation/flyer with the registration link will be sent by Trade Victoria to approved nominees on 17 August . 
8月17日，维州政府贸易部门将对通过审批的企业代表发送正式的邀请邮件 

· The registration link will go live from 17 August to 26 August. 
获邀企业开始在网上注册确认参加，注册网站将于8月17-26日开放。 

· An acknowledgement email will be sent to delegates once they register.
企业注册成功后会收到一封确认信

We look forward to your quick input into the GEMS campaign of potential nominees from your region by by no later than COB Friday 12 August.
如有兴趣参加此次活动，请于2016年8月10日（周三）前将提名企业的以下信息发给我，我会在8月12日前输入州政府的网上系统 
- 企业中英文名称 
- 代表名字，职务，联系电话，邮箱 
- 企业剪短介绍和合作意向（3-5句话）
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